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101/16
GODKJENNFNG AV PROTOKOLL FRÅ MØTE 21.06.16

Vedtak:

Protokoll frå møtet 21.06. 16 godkjennes som framlagt.

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Protokoll frå møtet 21, 06. 16 godkjennes som framlagt.

102/16
REFERATSAKER

Vedtak:

Referatene tas til orientering.

Enstemmig.

Formannskapets behandling i møte 23.08. 16:

Det gis tilbakemlding til frivilligsentralen ang. en ungdomsrepresentant som har fait ut i referatet.

Forslag til vedtak:

Referatene tas til orientering.

103/16
SØKNAD OM PERMISJON FRÅ POLITISKE VERV
TOVE MERETE VEDAL

Vedtak:

Ut frå kommunelovens § 15. pkt 2 som sier: Kommunestyret og fylkestinget kan etter søknad
frita, for et kortere tidsrom eller resten av valgperioden, den som ikke uten uforholdsmessig
vanskelighet eller belastning kan skjøtte sine plikter i vervet.
Tove Merete Vedal innvilges ut frå dette, permisjon frå sine verv frå august 2016 og ut august
2017.

Enstemmig.



Forslag til vedtak:

Ut frå kommunelovens § 15. pkt. 2 som sier: K-ommunestyret og fylkestinget kan etter søknad frita, for et
kortere tidsrom eller resten av valgperioden, den som ikke uten uforholdsmessig vanskelighet eller
belastning kan skjøtte sine plikter i vervet.
Tove Merete Vedal innvilges ut fra dette, permisjon frå sine verv frå august 2016 og ut august 2017.

104/16
NAVNESAK 2016/6 - KLAGEBEHANDLING

Vedtak:

l. Frøya kommune påklager deler av vedtaket i Navnesak 2016-6, datert 09.06. 16, om skrivemåter
av naturnavn i kommunen. Klagen gjelder skrivemåten av: Straumen, Straumskaget, Straumøya,
Straumøyvågen og Straumøybotnen.

2. Klagen begrunnes med at primærfunksjonen av substantivet uttales strøm (uten diftong) av
storparten av kommunens innbyggere. Dette er den uttalen vi identetifiserer oss med og som
derfor bør vektlegges når skrivemåten for naturnavnene skal fastsettes.

3. Kommunen ber om at skrivemåten for naturnavnene endres til: Strømmen, Strømskaget,
Strømøya, Strømøyvågen og Strømøybotnen.

4. Kommunen ber om utsatt iverksetting av vedtaket til klagefristen er ute eller klagen er avgjort

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

l. Frøya kommune påklager deler av vedtaket i Navnesak 2016-6, datert 09. 06. 16, om skrivemåter av
natumavn i kommunen. Klagen gjelder skrivemåten av: Straumen, Straumskaget, Straumøya,
Straunrøyvågen og Straumøybotnen.

2. Klagen begrunnes med at primærfunksjonen av substantivet uttales strøm (uten diftong) av storparten
av kommunens innbyggere. Dette er den uttalen vi identetifiserer oss med og som derfor bør vektlegges
når skrivemåten for natumavnene skal fastsettes.

3. Kommunen ber om at skrivemåten for natumavnene endres til: Strømmen, Strømskaget, Strømøya,
Strømøyvågen og Strømøybotnen.

4. Kommunen ber om utsatt iverksetting av vedtaket til klagefi*isten er ute eller klagen er avgjort.

105/16
SØRSKAGET BOLIGFELT - KOMMUNAL UTVIDELSE AVLØPSANLEGG

Vedtak:

Kommunen aksepterer å dekke kostnadene for en utvidelse av avløp srenseanlegget for Sørskaget boligfelt
under følgende forutsetninger:

l. Renseanlegget dimensjoneres for 20 stk ekstra boliger (100 pe) og kommunen dekker
merkostnadene for dette (ca. kr. 800.000, - ekskl. mva)

2. Kostnadene belastes budsjettposten 551326 Klo akku (bygging
3. Kommunen overtar anlegget når minst 10 boligenheter i Sørskaget boligfelt er ferdigstilt og tatt i

bruk som opprinnelig forutsatt i søknad om kommunal overtakelse, sak nr. 77/16 (arkivsak
16/1626) eller så snart en av de eksisterende boligene er tilknyttet anlegget.

Enstemmig.



Forslag til vedtak:

Kommunen aksepterer å dekke kostnadene for en utvidelse av avløpsrenseanlegget for Sørskaget boligfelt under
følgende forutsetninger:

l. Renseanlegget dimensjoneres for 20 stk ekstra boliger (100 pe) og kommunen dekker merkostnadene
for dette (ca. kr. 800. 000, - ekskl. mva)

2. Kostnadene belastes budsjettposten 551326 Kloakkutbygging
3. Kommunen overtar anlegget når minst 10 boligenlieter i Sørskaget boligfelt er ferdigstilt og tatt i bmk

som opprinnelig forutsatt i søknad om kommunal overtakelse, sak nr. 77/16 (arkivsak 16/1626) eller så
snart en av de eksisterende boligene er tilknyttet anlegget

106/16
UTTALELSE TIL KOMMUNAL PLANSTRATEGI - HITRA KOMMUNE

Vedtak:

Frøya kommune tar den oversendte kommunale planstrategien for Hitra kommune, til orientering. Frøya
kommune har ikke merknader til planstrategien og ønsker lykke til med det videre arbeidet.

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Frøya kommune tar den oversendte kommunale planstrategien for Hitra kommune, til orientering. Frøya
kommune har ikke merknader til planstrategien og ønsker lykke til med det videre arbeidet.

107/16
TAKST AV SYKEHJEMMET

Vedtak:

Takst på Frøya sykehjem avventes tatt inntil avklaring av tomtevalg for morgendagens omsorg er vedtatt.
Det ønskes også en politisk diskusjon rundt fremtidig bruk av dagens sykehjem.
Det vil sannsynligvis kreve en omregulering av området før en evt legger det ut for salg.

Enstemmig.

Formannskapets behandling i møte 23. 08. 16:

Følgende om forente forslag til vedtak blefremmet:

«Takst på Frøya sykehjem avventes tatt inntil avklaring av tomtevalg for morgendagens omsorg er vedtatt.
Det ønskes også en politisk diskusjon rundt fremtidig bruk av dagens sykehjem.
Det vil sannsynligvis kreve en omregulering av området før en evt legger det ut for salg».

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Fonnannskapet godkjenner bruk av imitil 100.000 kr til takst av Frøya sykehjem.
Midlene tas frå investeringsfondet Morgendagen omsorg.
Rådmannen innhenter tilbud i liht kommunens retningslinjer.



108/16
ORDFØRERS ORIENTERING

. Felles formannskapssamling med Trondheim, Hitra på Frøya.

. Nor-FISHING 2016. Stand med Trondheim og Hitra. Godt besøkt stand.

. Frøya flyplass DA, selskapsmete den 21.07. 16, og ekstraordinært selskapsmote den 22. august
2016. Økonomisjefen ga en redegjørelse. Saken vedrørende reguleringssaker kommer opp i. Neste
møte.

. Trondheim Havn IKS, møte vedrørende pkt. I avtalen med Sarepta.

. ATB, nye vinterruter. Dialog med ATB. Forslagene har vært sendt til frafikkrådets medlemmer i
øyrekka. Venter på nytt forslag i løpet av uken.

. Politireformen, første styringsgruppe møte i margen

. TV- aksjon v/ Leder Pål Terje Bekken. 18. oktober ringerunde til næringslivet.

Jfep. Aleksander Søreng:

Ordfører:

Rep. Aleksander Søreng:

Ordfører:

Brakkeløsning ved Dyrøy fergeleie. Er det tatt kontakt med
fylkeskommunen ang dette?

Får orientering i neste møte.

Eldreboligene på Nordskag. Det er kritikkverdig av kommunen å la de
som bor der bo videre. Han har fått telefoner frå foreldre som er

bekymret

Det er vedtak på at den boligen skal selges i september.

109/16
RÅDMANNS ORIENTERING

. Rådmannen ordinerte om prosessen og dialogen kommunene har hatt med STFK ang.

utfordringer knyttet til Steinalderløypa. Denne uken er 2 representanter frå STFK på befaring
og kartlegging av skadens omfang.

. Det planlegges et åpent møte der innhald, profil, plassering og andre interessante tema knyttet til
søknaden om folkeheyskole på Frøya skal tas opp og diskuteres.

. Rådmannen ønsker å legge fram en sak er det blir vurdert om Frøya kommunen sitt bibliotek
skal gå inn i Blått kompetansesenter, i nært samarbeid med havbruksnæringen og NTNU.
Tilbakemelding frå formannskapet: Planforum ønsker der det blir drøftet en helhetlig løsning.

. Noen studenter med sommerjobb på sykehjemmet reiste hjem pga ubehagelig opplevelse. Dette
skapte problemer for hjemmetjenesten. Ellers har det vært rolig på sykehjemmet og legekontor i
sominer.

. Store problemer med datasystemet på legekontoret. Ressurser er sått på og det jobbes intensivt
med å løse problemet.

. Oppvekst har hatt planleggingsdag der det var fokus på å etablere frverrfaglige nettverk på tvers
av skoler/oppvekstsenter.

. Skolestarten har gått som planlagt. Sistranda Skole er veldig godt tilfreds med bygningsarbeidet
som er gjort for å tilrettelegge for de funksjonshemma elevene som kom til skolen forrige uke.
Ellers var Mausund oppvekstsenter på TV2 nyhetene i beste sendetid i går kveld.



Rep. Pål Teje Bekken: Sistranda skole er i ferd med å starte et nytt skoleår og foreldre har fått med
informasjon hjem som sekkepost om hvordan romutfordringer løses. Sistranda
skole er en MOT-skole og har nulltoleranse på mobbing.
En familie på fire har valgt å flytte frå Frøya og til et annet sted i Trøndelag på
grunn av et av barna har vært utsatt for store problemer med mobbing.
Hva kjenner rådmannen til om denne saken?

Rådmann:

Rep. Kristin Reppe Storø:

Kjenner ikke fil denne saken. Skal ta det opp med virksomhetsleder

Gammelskolen skulle bort frå området ved Sistranda skole.

Er det gjort noe med det?

Rådmann:

Rep. Martin Nilsen:

Rådmann:

Rep. Martin Nilsen:

Rådmannen er ikke kjent med saken, men vil ta det opp med virksomhetsleder

Har hatt kontakt med en person som har vært på Rådhuset og tilbudt sin tjeneste
ang. museum.

Han fikk svar at det trengte ikke kommunen. Vil gjerne ha en sak på dette.
og en rullering av kulturplanen.

Det vil først bli lagt opp til en gjennomgang av kulturplanen der bla. dette
spørsmål kan tas opp. I planstrategien er det lagt opp til rullering av kulturplanene i
2017

Hva gjør vi med våre museumsverdige ting i Frøya kommune? Dette må
diskuteres.

Rep. Kristin Reppe Storø: Hva skjer med saken ang. båtmotorene?

Rådmann: Kommer tilbake med svar i neste formannskapsmøte.


